
  

TOUR CODE: CTWDAT/TYN08 

 
 
 
第一天  吉隆坡北京          
齐集于国际机场，乘搭国际航班飞往北京，抵达后，前往入住酒店。 
 
第二天  北京大同          （早/午/晚餐）  
今天，乘车赴山西省大同市。大同地处大同盆地内，三面环山，海拔约 1000米，为晋、冀、内蒙古 3省(区)的交
通枢纽，自古是军事重镇。之后游览【云冈石窟】它依山开凿，东西绵延一公里，现存洞窟 53 个，石雕造像
51000多个，是中国三大石窟之一。 
 
第三天 大同浑源五台山        (早/午/晚餐)  
早餐后，前往浑源游览【悬空寺】它建在翠屏东侧绝壁的半山腰，上截危崖，下临深谷，似悬挂半空，惊险状，
是中国罕有的高空古建筑。乘车赴【五台山】(含环保车)中国四大佛教圣地。五峰有东台望海峰、西台挂月峰、
南台锦绣峰、北台叶斗峰、中台翠岩峰，平均海拔二、三千米，以北台最高为 3058 米。五峰的峰顶，均平缓宽
阔，故名为“台”。游览五台山庙群【万佛阁】，【殊像寺】，【菩萨顶】为五大禅处之一，清室皇帝朝山所居
之行宫，黄庙领袖寺因建筑之华丽居山中诸寺之冠。 
 
第四天 五台山太原         (早/午/晚餐)  
早餐后，游览【显通寺】是中国最早的寺庙之一，初创于东汉，是历史最久远、占地最大、影响最广的寺庙。
【塔院寺】内释迦牟尼舍利塔高耸云霄，塔剎、露盘、宝瓶皆为铜铸，塔腰及露盘四周各悬风铃，共 252 枚，微
风吹过，叮当作响，极富古剎情趣。前往古称晋阳位于山西省中部的省会--太原，大平原的意思，平均海拔约
800 多米，是个富饶的盆地。随后，前往游览【煤炭博物馆】，中国唯一以煤炭行业为主题，浓缩了中国悠久的
煤炭历史。 
 
第五天 太原壶口大瀑布        (早/午/晚餐)  
早餐后，乘车赴【壶口大瀑布】，位于吉县城西 46 公里的黄河河床，由宽数百米的黄河水突然收窄，陡然坠入
数十米深石槽中形成。游览[壶口大瀑布] 它浊流奔腾，咆哮如雷，形若巨壶沸腾，故称“壶口瀑布”，是世界唯
一的黄色大瀑布。 
 
第六天 壶口大瀑布灵石洪洞临汾      (早/午/晚餐)  
早餐后，乘车前往临汾【尧庙】位于临汾市秦蜀路南端，为山西省重点文物保护单位。随后前往洪洞游览【古大
槐树】及【苏三监狱】。后乘车前往临汾。 
 
第七天 临汾平遥古城太原       (早/午/晚餐)  
早餐后，专车前往游览【平遥古城】（含电瓶车）早在 4000 多年前，帝尧时名为平陶，是中国历史文化名城之
一。参观中国第一家银行雏型【日升昌】清道光时是首屈一指的大票号，主要包办公私汇总银钱。在极盛时期，
号称“汇通天下”、“中国第一票号”，名声显赫。直至清朝被推翻，先进的银行陆续兴起，日升昌角没落。续
游览【明清街】传统字号和店铺，特产、名吃、古玩字画、明清家具等皆有。后游览【古城墙】又名「乌龟
城」，平遥古城的完好，在于它的城墙结构和所蕴含的文化寓意。乘车前往灵石游览【王家大院】。后乘车前往
太原。 
 
第八天 太原北京吉隆坡        (早/午餐)  
今天，游览【山西博物馆】，是山西最大的文物收藏、保护、研究和展示中心。是目前国内屈指可数的大型现代
化、综合性博物馆之一。随后，送往机场乘搭国际航班飞返吉隆坡途径北京。 

 
 

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 



  

TOUR CODE: CTWDAT/TYN08 

  
DAY 01  KUALALUMPURBEIJING        
Assemble at International airport for a pleasant flight to Beijing.  After arrival, proceed to hotel check in.  
 
DAY 02  BEIJINGDATONG          (B/L/D)  
Today, transfer to Datong by coach. Datong is located in the centre of Datong basin in the north of Shanxi 
province, and Beijing lives to the east as well. The total area is 15,000 square km. Datong contains convenient 
transportation with net-like railways and roads. It not only an important of high quality industrial coal, but 
also a famous spots region of China. Upon arrival, visit Yungang Grottoes are located at the foot of Mt.Wuzhou, 
16km west of Datong City. It is the earliest and largest Buddha statue complex preserved in China. 
 
DAY 03  DATONGHUNYUANMT.WUTAI      (B/L/D)  
Today, visit The Hanging Monastery, it was built on the cliff of the Golden Dragon Canyon at the foot of 
Mt.Heng. It has a history of more than 1400 years. Proceed to Mt. Wutai. Mt Wutai in Shanxi Province, 
northeast of Wutai County in Xinzhou city territory, with an average elevation of 1000m above the highest 
point in North Taiwan and Yemen peak elevation of 3058m, known as the “roof of North China.”  Visit Million 
goddness Temples, Shu Xiang Temple and Pusa Peak. 
 
DAY 04  MT.WUTAITAIYUAN        (B/L/D)  
After breakfast, visit【Tayuan Temple】Buddha statue are all bronze and【Xian Tong Temple】- one of the 
oldest temples in China, start-up in the Eastern Han Dynasty, the oldest in history, covering the largest and 
most influential temples. Transfer to Taiyuan by coach. Tai yuan located in central Shanxi, the provincial 
capital Taiyuan is a famous historical city. It is a political, cultural and commercial center as well as an 
important transport hub of Shanxi. Upon arrival, visit The Coal Museum of China--is only state-level museum 
of coal industry in China. Based on the coal theme, it briefly displays the Chi-nese long history of coal. 
 
DAY 05  TAIYUANHUKOU WATER FALL      (B/L/D)  
After breakfast, proceeds to visit Hukou Water Fall.  the largest waterfall on the Yellow River and the second 
largest waterfall in China (after the Huangguoshu Waterfall), is located at the intersection of Shanxi 
Province and Shaanxi Province.  
 
DAY 06  HUKOU WATER FALLLINGSHI HONGDONGLINFEN   (B/L/D)  
After breakfast, transfer to Lingshi visit to Yao Temple. Continue to Hongdong, visit Ancient of Great Locust 
Tree and Susan Jail. Over-night at Linfen. 
 
DAY 07  LINFENPINGYAOTAIYUAN       (B/L/D)  
After breakfast, coach to Pingyao(Include Storage Battery Car). Visit The Ancient City Wall of Pin-gyao, 
Risheng Chang and Ming Qing Street. After sightseeing, transfer to Lingshi visit to Wang Family Mansion.   
 
DAY 08  TAIYUANBEIJING KUALALUMPUR      (B/L)  
Today, visit Shanxi Musuem. After you will be transferred to airport for your return flight to Kuala Lumpur via 
Beijing. 

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 


